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 התקדמות נוספת בדיונים על הסכם השכר

 שלום חברים,

  

שנשלח מיו"ר המועצה המתאמת, מספק סיכום ביניים של מצב  המכתב המצ"ב
צוות המשא ומתן של המועצה עושה עבודה  המשא ומתן על הסכם השכר. 

נפלאה, והדיווח שלהם אופטימי ביחס לסיום מוצלח של ההליך באופן שיאפשר 
 פתיחה חלקה של שנת הלימודים.

  

 בברכה

 אודי מקוב

 בשם הוועד.

 


